

*Taiwan International
Studies Quarterly*

*International
Studies*

台灣國際研究季刊

Theme Articles

Hak-khiam Tiu

Singapore's Language Status Planning and its Impact on Family Mother Tongue Maintenance

Kuo-Pin Hsieh

Ethnic Politics: The Case of Singapore

Shun-jie Ji

National Identity in Singapore: From Survival Threat to Sustainable Governance

Lloyd Sheng Pao Fan

Grand Strategy for Small State: Singapore Approach

Kuo-cheng Chang

Analyzing the Foreign Policy of Singapore: A Realist Conception of Power

Tung-lin Wu

Singapore Defense Development and Regional Security

General Articles

Maria Cecilia Calello, and Huey-Rong Chen

Taiwan, China and Central American Allies: A Discourse Analysis of the Costa Rican Diplomatic Shift News Coverage

Iong-sheng Lin

Enlightenments from Germany and Austria: Possible Ways for the Development of the Cross-strait Relation

Taiwan International Studies Association

Volume 9, Number 1, Spring 2013

專題論文

張學謙/ 新加坡語言地位規畫及其對家庭母語保存的影響

謝國斌/ 新加坡的族群政治

紀舜傑/ 新加坡的國家認同——從生存威脅到永續執政的國族建構

范盛保/ 小國的大戰略——新加坡途徑

張國城/ 從現實主義中的權力觀點看新加坡的外交政策

吳東林/ 新加坡國防發展與區域安全

一般論文

柯美詩、陳慧蓉/ 台灣與中國之中美洲結盟競爭——以哥斯達黎加外交轉向之媒體報導分析為例

林雍昇/ 德國與奧地利的政經關係——對台、中關係的啟示

台灣國際研究學會出版

第 9 卷 第 1 期 2013 年 / 春季號